
Kedves Tagtársaim! 

 
A koronavírus járvány mindannyiunk életét egyik pillanatról a másikra, jelentősen megváltoztatta.Az 

egészségügyi ágazat minden területe olyan terhelésnek van kitéve, amilyennel még nem találkoztunk és az 

előttünk álló eseményekről csak sejtéseink lehetnek. Egyesületünk elnöksége és választmánya március 19-én 

videó konferencia keretében vezetőségi ülést tartott. Az ülés jegyzőkönyve mindenki számára elérhető a 

honlapunkon, azonban ebben a rendkívüli helyzetben ezúton is szeretnék tájékoztatni mindenkit néhány fontos 

döntésünkről: 

 Összeállítottunk egy levelet Államtitkár Asszony részére, melyet másolatban az ÁEEK 

főigazgatójának is elküldtünk. A levélben felsoroltuk azokat a sürgős kéréseket, melyek a gazdasági-

műszaki ellátás területét érintik. A levelet, jelen tájékoztatóhoz mellékelem. 

 Jelölt elnökünk, Béres Margit folyamatos kapcsolatot tart fenn mind a Kincstárral, mind pedig a 

NEAK-vel. A kincstár részére küldendő adatszolgáltatásokról már tárgyalnak, a finaszírozással 

kapcsolatos kérdések szintén napirenden vannak, bízunk abban, hogy mielőbb lesz róla konkrét 

információ, melyet az EGVE honlapon közzéteszünk majd. 

 Hasznos tanácsként szeretném jelezni a gazdasági vezetőknek, hogy a járvánnyal kapcsolatos 

költségeket gyűjtsék külön analitikában. Biztosan szükségünk lesz majd az adatra és nem tudhatjuk, 

hogy utólag lesz-e a kigyűjtéshez kapacitásunk. 

 A május 21-22-re tervezett tavaszi konferenciánk elmarad. A Közgyűlés megtartása törvényi 

kötelezettsége minden egyesületnek és szervezetnek, azonban ennek a technikai lebonyolítása 

egyenlőre még nem ismert. Elképzelhető a május 31-i határidő módosítása, vagy a költségvetés és 

beszámoló elfogadásának valamilyen elektronikus úton történő megoldása. Információ birtokában 

erről is adunk tájékoztatást. 

 Az őszi EAHM 2020- MEN konferencia lehetséges sorsáról, 24-én tartott értekezletet a szervező 

bizottság. Egyeztetünk az Európai Szövetséggel is és a tárgyalások eredményéről újabb tájékoztatót 

fogunk küldeni. 

 

 

Az aktuális információkat az EGVE honlapra feltesszük. 

Elnökségünk és Választmányunk nevében mindenkinek jó egészséget és kitartást kívánva, üdvözlettel: 
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